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Verslaglegging Ledenvergadering Vereniging Rozen en Gladiolen met aanvangsdatum 6  
november 2020 
 
Deelnemers aan de vergadering; 
Franca Brullemans, Gepke Visser,  Oscar Everhardus,  Wout Dekker,  Nynke Dees,  Elly Versteegh  
Joan van Vulpen,  Alie van der Wal , Mario van den Tweel,  Eddy Langenberg,  Tineke Zunneberg,  
Jan de Groot, Jennie Wolfswinkel , Yvonne van Lokhorst,  Anneke Schnieders-Bakker,  Ad Biemans  
Ansjelien Homan,  José snijders,  Roger Paas,  Gerda van Ginkel,  Stef Keep,  Martin Versteeg,  
Jeannette van Werven ,Yvonne van der Duin. Willy Wijnands, Magda Wentink , Liesbeth 
Oostenbrug,  Jacqueline van der Velden,  Irma Nijhuis,  Marion Vincken,  Janine Eldering,  Wouter 
Dijk, Linda Dijk, Jan Vogelzang,  Hans van den Broek,  Johan Woudenberg,  Alma Slager, Dorien 
van Egdom,  Monique Rance,  Judith zomer,  Justine van Opijnen,  Rosa Kok,  Justine van Opijnen, 
Ruth Zekhuis, Inemieke Gijtenbeek,  Lonnie Goedemoed, Huug Verschuijl, Marischka Kosyrewa 
 

Personen die niet gereageerd hebben: 
Maaike du Pree, Bob Knegt, Ricky Kohlman, Gert Koster, Agnes Mohr, Luuk Oost, Trix van der 
Linde 
 
 

Door Coronamaatregelen heeft het bestuur er voor gekozen om de ledenvergadering digitaal te 
organiseren. Hiervoor is allereerst mandaat gevraagd aan de koorleden. 
 
 

Vraag 1:  Ben je akkoord dat wij op deze wijze een ALV te houden? 
Deze vraag is door  47  personen  positief beantwoord.   
 

Opmerking Franca: 
fijn dat jullie 'n vorm gevonden hebben! en duidelijk dat voor sommige zaken 'n mandaat van de 
leden nodig is. 
Opmerking Marion:  Petje af dat jullie dit op deze manier organiseren. 
Opmerking Inemieke: Prima oplossing in deze coronatijd. 
 

 

Besluit: :  door meerderheid van stemmen heeft  de Ledenvergadering hiermee formeel plaats 
gevonden op de datum van dagtekening d.d.  6 november 2020  
 

 

 
Vraag: 2  Stem je in met de notulen ALV 2019 ? 
Deze vraag is door 47    personen  positief beantwoord.    
 

Opmerking van Franca; Volgens mij heeft Nynke in de vergadering  aangegeven als 
penningmeester geen presentatie van jaarcijfers te willen doen en dat is niet terug te vinden in 
de notulen.  
Antwoord v vanuit bestuur: Dit klopt dat heeft Nynke in de ledenvergadering aangegeven, Dit zal 
aangepast worden in de notulen.  
In navolging:  Roger heeft namens bestuur in een gesprek met Nynke laten weten dat dit geen 
wenselijke situatie is en dat het presenteren van het financiële jaaroverzicht en de begroting 
onder andere een essentiële  taak is behorende bij die van de functie als penningmeester. Nynke 
heeft te kennen gegeven deze taak dan ook op zich te nemen. 
 

Opmerkingen Wout Dekker: Twee spellingsfoutjes  reactie:  Deze worden in de notulen 
aangepast. 
 

Opmerking Inemieke: Duidelijk verslag. 
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Vraag 3 : Stem je in met het jaarverslag van de secretaris 2019/2020 
Deze vraag is door  47   personen  positief beantwoord.     
Geen opmerkingen 
Besluit: Het jaarverslag van de secretaris wordt vastgesteld. 
 
 

 

Vraag 4 : Stem je in met het financieel Jaarverslag 2019/2020 
Deze vraag is door 47  personen  positief beantwoord.     
Geen opmerkingen 
Besluit: Het financiële jaarverslag  2019-2020 wordt vastgesteld 
 

 
Vraag 5 : Stem je in met de financiële begroting 2020/2021 
Deze vraag is door 47 personen  positief beantwoord.     
 

Opmerking Jacqueline van der Velden: Het valt mij op dat debet en credit altijd gelijk zijn. Is het 
kloppend of wordt het kloppend gemaakt. 
Antwoord: Beiden: Het gaat om een balans in de begroting of in het financiële verslag. Wat te 
kort komt in de begroting wordt als negatief resultaat gezien. Als er geld overblijft wordt dit als 
positief resultaat gezien, Dit wordt dan als post op de begroting of in de balans gezet. 
 

Besluit: De financiële begroting 2020/2021 wordt vastgesteld  
 

 
Vraag 6 : Stel jij je eventueel beschikbaar als lid van de kascommissie voor het seizoen 
2020/2021? 
Deze vraag is door  41 personen  negatief beantwoord.     
Deze vraag is door   6  personen positief beantwoord. 
 

Opmerking Marion: Wil het best doen, maar ik heb dit al eerder gedaan. 
Antwoord namens het bestuur:  Wij vinden het zeer prettig dat men zich aanmeld, wij zijn wel 
van mening dat dit een functie is welke in beginsel zou moeten rouleren binnen het koor. Wij 
zullen de personen welke zich hebben gemeld benaderen. Voor komend seizoen hebben wij één 
persoon nodig. Wellicht dat anderen in overleg  ingeroosterd worden voor de komende jaren. 
Maar alles in overleg. 
 

Opmerking Ruth:  Ik hoef het niet te zijn, maar mochten jullie niemand vinden dan wil ik het wel 
doen. 
 

Opmerking Anneke Schnieders: Ik heb het verslag goedgekeurd, graag volgende keer de naam 
Bakker toevoegen , dus Schnieders- Bakker.  heb dit in dit verslag over het hoofd gezien. 
Antwoord namens het bestuur: Dit is ons ook niet opgevallen, maar jouw naam  zal in het 
volgende verslag van de kascommissie aangepast worden. 
 

 
Vraag 7 : Ben jij  bereid je als tegenkandidaat op te geven voor een bestuursfunctie 
Deze vraag is Deze vraag is door  47   personen  negatief beantwoord.    
 

Opmerking: Franca: Dit is mij momenteel te stressvol. 
 

Opmerking Marion: Ben al een keer bestuurslid geweest en vindt dat ik dat beter geen twee keer 
moet doen. 
 

Er hebben zich geen tegenkandidaten aangemeld. 
Vraag 8 :  Ben je het eens met de benoeming van Nynke Dees als penningmeester? 



Pagina 3 van 4  Notulen Ledenvergadering Vereniging Rozen en Gladiolen 6 november 2020 
 

Deze vraag is door  46  personen  positief beantwoord. 
Deze vraag is door 1 persoon negatief beantwoord.   
 
Opmerking Franca:  ik vind dat er een penningmeester moet zijn die volledige 
verantwoordelijkheid neemt EN dus ook presenteert. Zoals ik 't van Nynke begrepen heb, doet ze 
dan alleen inkomsten en uitgaven boeken; maar je moet ook inzicht geven in hoe 't koor er 
halverwege voorstaat. Als Wout dat deel doet, kan Wout dan niet beter penningmeester zijn? 
Antwoord vanuit het bestuur:  Zie antwoord bij vraag 2 
 

Opmerking Marion:  Nynke is al eerder bestuurslid geweest. Ik vind dat deze functies moeten 
rouleren, dus steeds vervuld moeten worden door anderen. Dus liever geen twee keer een 
bestuursfunctie voor dezelfde persoon. Maar omdat er geen tegenkandidaten zijn stem ik toch 
voor. 
 

Opmerking Rosa:  ja zou kunnen, maar vind haar kwaliteiten meer elders liggen, meer solo, dan 
samen. 
 

Besluit: Nynke Dees wordt benoemt als penningmeester 
 
 

Vraag 9 : Ben je het eens met de benoeming van Alie van der Wal als algemeen bestuurslid? 
Deze vraag is door  47   personen  positief beantwoord. 
Besluit: Alie van der Wal  wordt benoemt als algemeen bestuurslid. 
 
Vraag: Ga je akkoord met de voortzetting van het bestuurslidmaatschap van Eddy Langenberg 
Deze vraag is door 47   personen  positief beantwoord. 
Besluit: Eddy Langenberg  wordt benoemt  voor een volgende periode in het bestuur 
 
Opmerking Franca Brullemans: Goddank dat je weer beschikbaar bent. 
Opmerking Anneke Schnieders:  Fijn, zeker voor de continuïteit, het verzorgen en update houden 
van de website en nieuwsbrieven. 
Opmerking Jeannette Van Werven: Eddy doet het prima dus ik zou zeggen graag!!!!!!!! 
Opmerking Rosa: Super dat je weer wilt. 
Opmerking Inemieke: Fijn dat je wilt blijven. 
 
 

Rondvraag  en/of opmerkingen 
 

Franca Brullemans: ik wil wel kwijt dat ik ontzettend waardeer wat jullie allemaal aan tijd en 
energie geven aan 't koor in deze onvoorspelbare tijd.  DANKJEWEL! ik hoop oprecht dat het 
bestuur ook de vrijheid neemt om als sommige dingen niet werkbaar zijn, dit ook aan te geven..... 
       

Oscar Everhardus: Wil jullie bedanken hoe  jullie ons op de hoogte houden in deze rare tijd .  
      

Joan van Vulpen: Veel sterkte allemaal en hopelijk tot gauw.      
 

Alie van der Wal :  Alle stukken zien er goed en overzichtelijk uit. Hartelijk dank daarvoor. 
    

Jan de Groot:  Dank voor alle inspanningen van het bestuur. Veel wijsheid gewenst.  
     

Jennie Wolfswinkel: Geen vraag voor de rondvraag. Maar wel de complimenten voor alles wat 
jullie gedaan hebben en nog doen, vooral in deze corona tijd. Ik weet dat dit heel veel tijd, 
energie en creativiteit van jullie vergt. Dit is niet (altijd) zichtbaar, maar ik weet dat jullie heel 
druk zijn om het mogelijke te doen voor het koor, dank hiervoor. Lieve groet Jennie"  
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Anneke Schnieders 
Geen rondvraag wel complimenten aan het prima bestuur.      
 

Jose Snijders: "Lieve bestuursleden, Ik heb enorm veel respect voor jullie inzet voor ons koor in 
deze vreemde tijden!  Steeds opnieuw op zoek naar de mogelijkheden om ons koor gaande te 
houden. Ik wil jullie dan ook hartelijk bedanken voor jullie inzet en chapeau! voor jullie 
creativiteit!! Veel liefs, José"       
Martin Versteeg: Bedankt voor het vele werk dat door het bestuur verzet is in het afgelopen jaar. 
Ik spreek de hoop uit dat we na de corona periode weer gezellig kunnen samenkomen om te 
zingen en te babbelen/borrelen. Ik wens jullie fijne feestdagen en alvast een voorspoedig 2021. 
 

Jeannette van Werven: 
Mijn complimenten dat jullie in deze vreemde tijd toch door blijven gaan en proberen iedereen 
erbij te houden.       
 

Magda Wentink: Ik hoop dat we weer snel samen kunnen zingen want ik mis het wel.  
     

Jaqueline van der Velden: 
Compliment voor jullie hoe jullie het allemaal geregeld hebben in deze lastige tijd en ons zo goed 
mogelijk op de hoogte houden.       
 

Rosa Kok: Grote dank voor al jullie inzet en al helemaal in deze gekke periode. Liefs 
 

Ruth Zekhuis: Dank jullie wel voor jullie inzet 
 

Inemieke Gijtenbeek: Complimenten voor al jullie werk. 
 

Huug Verschuijl:  Goed alternatief voor de echte vergadering.  
 
 

 
Afsluiting:  
 
De vergadering is formeel beëindigt op vrijdag 20 november, waarna verslaglegging heeft 
plaatsgevonden. Verslagging is op basis van ingekomen reacties en stemming  op de afzonderlijke 
agendapunten.  
 
Verslaglegging van deze vergadering is op de website geplaatst (leden pagina) ter inzage voor de 
ledenvergadering 2021 als zijnde “notulen ledenvergadering 2020.” 
 
 
Het bestuur. 


